
Referat af bestyrelsesmøde d. 27.oktober 2021  

 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Godkendt 
 

2. Siden sidst 
Koder til nyt låsesystem og revideret arbejdsfordeling udleveret 
Ulla var til SLA årsmøde om formidling via Facebook og vil gennemgå SLA-
online kursus herom. 
 

3. Nyt fra kasserer 
Arkivet har ca.180 medlemmer. Der er ansøgt Albani-fonden om 2 pc’ere. 
Huslejestigning på 1.1.2022 på 500 kr./md. Stigningen dækkes ind af 
arkivrådet. Landsbyens hus har indkøbt mobilt moden til fri afbenyttelse. 

 

4. Introduktion til Arkibas 
Udskudt til næste møde. 

 

 

5. Arkivernes dag d. 13. nov. 
Flagstang købes for kr.100. Stole kan lånes fra musiksal. Ida vil lave 

rundvisning i huset hvis ønskes. Tema for arkivdagen er ”Legetøj for børn da 
farmor var ung”. Fotos af gammelt legetøj sendes til Ulla i stor opløsning. 
Enkelte genstande udstilles. Ida bager en kage – Ulla og Bente tager kaffe 
med. Afbud fra Birthe, Rikke og Preben.  

 

6. Rengøring den 4. november 
Dagen indledes kl. 10 med kaffe og rundstykker. Rikke melder afbud. 
 

7. Julefrokost den 26. november klokken 18. 
Birthe og Klavs lægger lokale til julefrokosten på Jordløse Møllevej 43.  
Vi bliver max. 17 personer, sandsynligvis færre. Svar om deltagelse til Ulla 

senest 21. november. Øl/vand og snaps købes på arkivets regning.   

Bestyrelsen medbringer diverse retter.  
 
 

8. Evt. 
 

Næste møde den 17. november kl. 19 - 21 


